

# ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW

10-12 MAY 2023 | HKCEC

亞洲頂尖

國際食品餐飲及酒店設備展

2023年5月10-12日 香港會議展覽中心

# GHM Hotel Industry Development Leaders Summit

# & GHM "Golden Pearl Award" Award Ceremony Coming to HOFEX!

## 隆重介紹:粤港澳酒店業發展領袖峰會 暨"GHM金珠獎"頒獎典禮

As Asia's Leading Food & Hospitality Tradeshow, HOFEX is committed to bring the trade with products and contents of the finest quality and the most cutting-edge trends. This year, we are thrilled to annouce our collaboration with GHM (Guangdong, Hong Kong, Macao) Hotel General



<u>Managers Society</u> to organise the **GHM Hotel Industry Development Leaders Summit**, exploring opportunities and role of hotels and F&B industry in the Greater Bay Area in trade cooperation, as well as bring a networking platform for the regional exhibitors and buyers to mingle and share views!

作為亞洲頂尖國際食品餐飲及酒店設備展,HOFEX一直致力為業界帶來最優質產品及最前沿趨勢。今年,我們欣然宣布將與<u>粵港澳酒店總經理協會</u>合作,於展會期間舉辦**粵港澳酒店業發展領袖峰會**,與逾150名行業領袖共同探討大灣區酒店餐飲業經貿合作機遇,期望為參展商及買家帶來一個交流及分享觀點的絕佳平台!

Regisiter as Visitor 立即登記成為買家 Become Exhibitor 立即聯絡我們參展

### **Connecting Market Elites**

### 匯聚行業菁英

Convening elites from hotel and tourism industries, more than 150 industry leaders from the South China region will gather at the Summit to examine opportunities as well as role of hotels and F&B industry in the Greater Bay Area in trade cooperation, also to explore ways to deepen regional cooperation through industrial innovation.

匯聚酒店及款待行業精英,來自華南地區150多位行業領袖將會出席峰會,共同探討大灣區酒店餐飲業經貿合作的機遇,並探索餐飲及款待行業可以如何深化大灣區的合作。

### Honouring Industry Professionals 表彰傑出同儕

Concurrently, the **GHM** "**Golden Pearl Award**" **Award Ceremony** will also be held to honour veterans and new bloods of the industry who have exhibited robust performances in the past year. International and local hotel brand executives, industry investors, as well as F&B suppliers of restaurants, supermarket chains and hotels will celebrate together at this memorable event.

峰會同期亦將舉行**"GHM金珠獎"頒獎典禮**,出席人士包括國際及本地酒店品牌管理人員、行業投資者,以及餐飲連鎖超市、酒店營運餐飲供應商,共同表彰在過去一年中表現亮眼的行業老將及新銳。

Stay Tuned For More Details! 更多詳情容後公布!

Organiser:

Informa Markets



• 1701-05, 17/F, China Resources
Building, 26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong

← +852 3709 4981➢ visit@hofex.com

HOFEXHK

f @ HOFEX.HK

Follow us: